
Bydgoszcz,15 października 2022 roku 

Cześć! 

 Na wstępie serdecznie Was pozdrawiam i dziękuję za wszystkie listy, 

które przysłaliście do mnie, moich koleżanek i kolegów oraz za życzenia 

z okazji 150-lecia istnienia Ośrodka Braille'a. 

 U mnie wszystko dobrze. Ukończyłem szkołę policealną w zakresie 

administracji. Już dobrze radzę sobie z komputerem i programami 

dźwiękowymi, które są mi potrzebne. Nie uwierzycie jednak, co się stało! Tak 

mnie to zainteresowało, że postanowiłem doskonalić swoje umiejętności 

na kierunku tyfloinformatyk. To dla mnie super sprawa! Wzrok do tej pracy nie 

jest potrzebny, podobno nawet niewidomi mogą nieźle zarabiać online;). A tak 

na serio, to dzięki temu będę mógł być samodzielny, pracować na własne 

utrzymanie, a nie tylko czekać na wsparcie innych. Tak więc zostaję w Braille'u 

i bardzo się z tego cieszę.  

 Nie macie pojęcia, ile tu się dzieje! Chyba nie dam rady wszystkiego 

Wam opisać. Tak jak obiecaliśmy, odbyła się wystawa kartek z życzeniami, 

które do nas przysłali niektórzy z Was. Ale ich było! Wszystkie super! 

Mogliśmy je podziwiać dotykiem, bo przecież były wypukłe. Jeszcze raz dzięki 

za wszystkie życzenia! Pokazaliśmy je bydgoszczanom w Centrum Handlowym 

Focus, tam odbyła się wystawa. Oczywiście ekspozycja była też dostępna w 

Ośrodku. Oprócz tego ciągle było coś. W lutym taka inna wystawa, „(Nie) 

Widzę”, zrobiona ze zdjęć, była eksponowana w Sejmie. Chcieliśmy, żeby 

posłowie zwrócili na nas uwagę, że istniejemy, mamy swoje życie i by 

uchwalając ustawy, pamiętali o niepełnosprawnych. Później, w marcu, 

odwiedził nas znany pianista Rafał Blechacz! To było wydarzenie. Na jego 

koncert czeka się kilka lat. A on przywiózł własny fortepian, na którym grał w 

naszym starym Ośrodku. Niesamowity człowiek, warto o nim poczytać w necie, 

nagrał też dla Was podziękowanie, zobaczcie je później. 

Odbył się również bieg na Wyspie Młyńskiej w Bydgoszczy - 150 okrążeń 

na 150 lat Ośrodka. Była super zabawa. Ja też biegałem! Oczywiście 

z przewodnikiem. No i zbliża się IX edycja kampanii „Ja nie widzę Ciebie, Ty 

zobacz mnie!”. 

 Na zakończenie zwracam się do Was kolejny raz. Proszę, porozmawiajcie 

o naszych problemach w Dniu Białej Laski 15 października. Przyłączcie się 

do nas. My Was nie widzimy, Wy możecie zobaczyć nas! 

Pozdrawiam Was serdecznie! 

Adam i Koleżanki i Koledzy z Ośrodka Braille'a w Bydgoszczy 


